
 

Schriftelijke vraag van de h. Cools over het wachthokje aan de halte Crematorium 

De werkzaamheden van de MIVB aan de Alsembergsesteenweg werden eind vorig jaar afgerond, maar 

het bushokje aan de halte Crematorium op lijn 18 richting Albert is nog steeds niet geplaatst. Daardoor 

krijgen tramgebruikers bij regenweeg geen bescherming. Het ontbreken van een wachthokje betekent 

ook dat er geen bankje is, wat erg handig is voor de ouderen in de buurt, die soms meer dan tien 

minuten lopen om bij de halte te komen. Er is genoeg ruimte om een wachthokje te plaatsen. 

Wanneer buurtbewoners de MIVB vragen om een wachthokje te plaatsen, verwijst deze hen 

logischerwijs door naar de gemeente. Het is namelijk de gemeente die het bedrijf Decaux een concessie 

heeft verleend voor de installatie van wachthokjes en in ruil daarvoor een vergoeding ontvangt van dit 

bedrijf. Vreemd genoeg en ten onrechte, toen dezelfde bewoners contact opnamen met de gemeente, 

liet de dienst Wegen hen per e-mail weten dat wachthokjes worden geïnstalleerd door de MIVB en zij 

aldus de MIVB moesten contacteren. 

Kunt u mij zeggen of de beslissing om een wachthokje te plaatsen bij de halte Crematorium al genomen 

is en wanneer dit zal gebeuren. 

Antwoord van het college 

Aangezien de renovatie en opwaardering van de halte Crematorium geen invloed had op het bestaande 

wachthokje, ook niet op de plaatsing ervan, werd dit tijdens de werken die door het gewest werden 

uitgevoerd, op deze plaats gelaten.  

De glazen wanden werden slechts tijdelijk verwijderd als voorzorgsmaatregel tijdens de werken, en 

opnieuw geïnstalleerd aan het einde. De gedeeltelijke instorting van het aangrenzende gebouw op 13 

februari 2024 veroorzaakte grote schade aan de structuur van het wachthokje, die uitstekende en 

scherpe delen had. Daarom moest het volledig worden gedemonteerd en vervangen.  

Nu het materiaal beschikbaar is, zal JCDecaux het de komende weken opnieuw installeren. 
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